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Protokół nr 3 
z sesji Rady Miasta Rybnika 

z dnia 10 grudnia 2010 r. 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
4. Przyjęcie zasad wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
5. Wybór komisji skrutacyjnej. 
6. Zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
8. Ustalenie ilości i rodzaju stałych komisji Rady Miasta. 
9. Wybór Przewodniczących komisji Rady Miasta. 
10.  Ustalenie składów osobowych komisji Rady Miasta. 
11. Powołanie Komisji Rewizyjnej. 
12. Zmiana uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na rok 2011.  
13. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
14. Zakończenie sesji. 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:00 otwarł obrady sesji Rady Miasta, powitał 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe obecnych jest 22 radnych, w związku z czym 
obrady będą prawomocne. Przypomniał  wszystkim o wygaśnięciu mandatu  Pana Adama Fudalego oraz Pani 
Ewy Ryszki. Poinformował równieŜ, Ŝe kolejnymi kandydatami uprawnionymi do objęcia mandatu radnego 
zgodnie z pismem Komisarza Wyborczego w Katowicach są Pan Kazimierz Salamon oraz Pan Józef Skrzypiec, 
którzy nie zrzekli się pierwszeństwa do obsadzenia mandatu. Kandydaci byli obecni na sesji. Zgodnie 
z obowiązującymi przepisami rada jest zobowiązana do obsadzenia wolnych mandatów radnych. Zaproponował, 
aby podjąć odpowiednie uchwały oraz Ŝeby nowi radni złoŜyli ślubowanie, aby mogli- zgodnie 
z obowiązującym prawem przystąpić do wykonania mandatu i uczestniczyć w pracach tej rady. W związku z 
tym zaproponował zmianę w porządku obrad poprzez dodanie po punkcie pierwszym punktu: obsadzenie 
mandatów radnych. 
 
Adam Fudali- Prezydent Miasta Rybnika poprosił o dodanie nowego punktu po punkcie 12: przyjęcie 
"Programu współpracy Miasta Rybnika z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na rok 2011." 
 
Przystąpiono do głosowania za zmianą porządku obrad. /Głosowanie 1/ 
Za- 22 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0 
 
W związku z tym porządek obrad przedstawiał się następująco : 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Obsadzenie mandatów radnych. /Głosowanie 2, 3/  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
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5. Przyjęcie zasad wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. /Głosowanie 4/ 
6. Wybór komisji skrutacyjnej. /Głosowanie 5-8/ 
7. Zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
8. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. /Głosowanie 9/ 
9. Ustalenie ilości i rodzaju stałych komisji Rady Miasta. /Głosowanie 10/ 
10. Wybór Przewodniczących komisji Rady Miasta. /Głosowanie 11-27/ 
11.  Ustalenie składów osobowych komisji Rady Miasta. /Głosowanie 28-36/ 
12. Powołanie Komisji Rewizyjnej. /Głosowanie 37-47/ 
13. Zmiana uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na rok 2011. /Głosowanie 48/ 
14. Przyjęcie „Programu współpracy Miasta Rybnika z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na rok 2011.” /Głosowanie 49/ 
15. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
16. Zakończenie sesji. 

 
2. Obsadzenie mandatów radnych. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poprosił pracownika Biura Rady o przygotowanie uchwał 
w sprawie obsadzenia mandatów. 
 
Obsadzenie mandatu radnego w Okręgu Wyborczym nr 1 poprzez wstąpienie na to miejsce Pana Józefa 
Skrzypca - kandydata z tej samej listy, który w ostatnich wyborach do Rady Miasta uzyskał kolejno największą 
liczbę głosów i nie utracił prawa wybieralności. 
  
Przystąpiono do głosowania. /Głosowanie 2/ 
Za- 22 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 0  
 
Obsadzenie mandatu radnego w Okręgu Wyborczym nr 4 poprzez wstąpienie na to miejsce Pana Kazimierza 
Salamona - kandydata z tej samej listy, który w ostatnich wyborach do Rady Miasta uzyskał kolejno największą 
liczbę głosów i nie utracił prawa wybieralności. 
 
Przystąpiono do głosowania. /Głosowanie 3/ 
Za- 21 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 1 radny  
 
Nastąpiło złoŜenie ślubowania przez radnych.  
 
Andrzej Wojaczek-Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Ŝe ślubowanie moŜe być złoŜone 
z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóŜ Bóg.” Następnie poprosił radnych o powstanie i wypowiedzenie słowa: 
„Ślubuję.” Przystąpił do odczytania roty ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, 
ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców.”  
 
Kazimierz Salamon - „Ślubuję. Tak mi dopomóŜ Bóg.” 
Józef Skrzypiec - „Ślubuję. Tak mi dopomóŜ Bóg.” 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół z sesji z dnia 1 grudnia  2010 r. został przyjęty bez uwag. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Ŝe otrzymał  następujące zgłoszenia 
utworzenia klubów radnych:  
Blok Samorządowy Rybnik - Przewodniczący Jan Mura. 
Prawo i Sprawiedliwość – Przewodniczący Stanisław Jaszczuk. 
Platforma Obywatelska- Przewodniczący Piotr Kuczera. 
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4. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
 
Adam Fudali- Prezydent Miasta Rybnika: „ Zacznę od propozycji spotkania, na które wszystkich z Państwa 
zapraszam- tradycyjne spotkania, które organizuję z radnymi, z Przewodniczącymi Zarządów i Rad Dzielnic, 
zwane „Popołudnie z Dzielnicami” 20 grudnia (poniedziałek) w sali 264 o godz. 16:00.Chcieliśmy równieŜ na 
tym spotkaniu przedstawić specyfikację istotnych warunków zamówienia do projektu technicznego drogi 
Pszczyna – Racibórz. Jesteśmy po kliku spotkaniach, po kilku naradach do tej specyfikacji, to co jest niezwykle 
waŜne, istotne- skomunikowanie centrum miasta i poszczególnych dzielnic. Wykonanie tej drogi to jest historia 
wieloletnia, sam etap przygotowania tej drogi, projekt techniczny- dwa lata, wykupy, podziały geodezyjne, 
pozwolenia na budowę, to niestety będzie trwało, ale teraz proszę Państwa o czym będziemy decydować, 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia jest fundamentem tej przyszłej drogi. Czyli jak dzielnica jedna, 
druga moŜe być skomunikowana z tą drogą. Państwo radni z dzielnic południowych, z Niedobczyc, 
z Niewiadomia, z Chwałowic, Kłokocin, macie większą wiedzę na temat tej przestrzeni, która jest w tych 
dzielnicach, która łączy się bezpośrednio z tą drogą, stąd wydaje mi się oprócz tego, Ŝe będą zaproszeni wszyscy 
przedstawiciele Rad i Zarządów Dzielnic obecność Państwa jest niezwykle waŜna. Serdecznie zapraszam. Prace 
inwestycyjne, które trwają  tam gdzie warunki atmosferyczne na to pozwalają, w obiektach szkolnych jest to 
Szkoła Podstawowa nr 34, Zespół Szkół Ekonomiczno- Usługowych, Zespół Szkół nr 3. To jest w regionalnych 
programów operacyjnych. Na te zadania termomodernizacyjne otrzymaliśmy dofinansowanie. Był to duŜy 
wysiłek organizacyjny. Programem docelowym tego zadania termomodernizacji jest zmniejszenie emisji CO2, 
równieŜ zmniejszenie kosztów utrzymania tych placówek edukacyjnych. Pierwsze efekty juŜ mamy, w sposób 
znaczący obniŜone koszty, mamy zgłoszone do programu operacyjnego infrastruktura i środowisko następne 
placówki edukacyjne i to jest ten trend, który zapoczątkowaliśmy w ubiegłej kadencji, a chcielibyśmy w tej 
kadencji kontynuować. Inwestycje, to co powiedziałem w obiektach zamkniętych tj. OSP Popielów, Przedszkole 
nr 13 w Chwałowicach, wiele jest tych placówek, ja pełna informację zostawię w Biurze Rady. To są informacje 
o inwestycjach, to są informacje związane z wydarzeniami kulturalnymi, które trwają w naszym mieście tj.  
II Rybnickie BoŜe Narodzenie. Z tymi wszystkimi informacjami moŜecie się zapoznać.” 
 
5. Przyjęcie zasad wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta omówił projekt uchwały: „Niniejsze zasady obejmują 
zasady wyboru trzech Wiceprzewodniczących Rady Miasta. Zgłoszenia kandydatów na Wiceprzewodniczących 
radni mogą dokonywać w nieograniczonej liczbie.  Zgłoszony kandydat składa oświadczenie czy wyraŜa zgodę 
na kandydowanie. Kandydaci zostają wymienieni na karcie do głosowania w kolejności alfabetycznej. Obok 
imienia i nazwiska kandydata umieszczone są pola oznaczające odpowiednio głos „za” i „przeciw”. Głosowanie 
polega na postawieniu znaku „X” przy nazwiskach kandydatów odpowiednio w polu „za” albo „przeciw”. 
Radny głosując moŜe oddać głos "za" maksymalnie na trzech kandydatów na karcie. Niepostawienie znaku „X” 
w Ŝadnym polu przy nazwisku kandydata traktowane jest jak wstrzymanie się od głosu. Postawienie znaku „X” 
w polu „za” przy więcej niŜ trzech kandydatach skutkuje niewaŜnością głosów oddanych na karcie. Postawienie 
znaku "X" przy tym samym kandydacie zarówno w polu "za" jak i "przeciw" skutkuje niewaŜnością głosu 
oddanego na tego kandydata. Wiceprzewodniczącymi zostają kandydaci, którzy otrzymali odpowiednio 
bezwzględną większość waŜnie oddanych głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady. 
Głosowanie bezwzględną większością głosów oznacza, Ŝe przyjęty zostaje wniosek, który uzyskał co najmniej 
o jeden głos więcej od sumy pozostałych waŜnie oddanych głosów, tzn. przeciwnych i wstrzymujących się. 
W razie parzystej liczby głosów waŜnie oddanych głosów, bezwzględną większość stanowi 50% waŜnie 
oddanych głosów plus jeden głos waŜnie oddany. W razie nieparzystej liczby waŜnie oddanych głosów, 
bezwzględną większość głosów stanowi pierwsza liczba całkowita, przewyŜszająca połowę waŜnie oddanych 
głosów. ( § 25 ust. 3 Statutu Miasta Rybnika).W przypadku niewyłonienia wszystkich Wiceprzewodniczących 
przeprowadza się ponowne głosowanie na tych samych (pozostałych) kandydatów po uprzednim zarządzeniu 
przerwy. W przypadku, gdy pozostało do obsadzenia jedno lub dwa stanowiska Wiceprzewodniczących, radny 
głosuje odpowiednio na jednego lub dwóch kandydatów. JeŜeli ponowne głosowanie nie doprowadziło do 
wyboru wszystkich Wiceprzewodniczących, następuje ponowne zgłoszenie kandydatów na niewyłonionych 
Wiceprzewodniczących (mogą to być takŜe osoby spośród poprzednich kandydatów) i przeprowadzenie 
procedury od nowa. W przypadku, gdy pozostało do obsadzenia jedno lub dwa stanowiska 
Wiceprzewodniczących, radny głosuje odpowiednio na jednego lub dwóch kandydatów.” 
 
Przystąpiono do głosowania: /Głosowanie 4/ 
Za- 25 radnych  
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 0  
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6. Wybór komisji skrutacyjnej. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poprosił o podawanie kandydatur do komisji skrutacyjnej.  
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zgłosił w imieniu klubu Panią Radną Krystynę Stokłosa. 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Jan Mura- Radny Miasta Rybnika zgłosił kandydaturę Pana Henryka Ryszki. 
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika  wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Stanisław Jaszczuk- Radny Miasta Rybnika zgłosił kandydaturę Pana Henryka Cebuli. 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika  równieŜ wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Przystąpiono do głosowania nad składem komisji skrutacyjnej: 
 
Krystyna Stokłosa /Głosowanie 5/ 
Za- 23 radnych  
Przeciw- 0  
Wstrzymało się- 2 radnych 
Henryk Ryszka /Głosowanie 6/ 
Za- 24 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 1 radny 
 
Henryk Cebula /Głosowanie 7/ 
Za- 23 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymało się-  2 radnych 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poprosił komisję skrutacyjną, aby wybrała spośród siebie 
Przewodniczącego.  
 
Skład Komisji Skrutacyjnej przedstawił się następująco: 
Krystyna Stokłosa- przewodnicząca 
Henryk Cebula- członek 
Henryk Ryszka- członek 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie treść uchwały potwierdzającej 
dokonany juŜ wybór składu komisji skrutacyjnej. 
 
Przystąpiono do głosowania: /Głosowanie 8/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0 
 
7. Zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika: „ Jako najliczniejszy klub w obecnej Radzie Miasta chciałem 
zaproponować, aby zgodnie myślę z pewną bardzo demokratyczną tradycją kaŜdy z klubów posiadał jednego 
Wiceprzewodniczącego. Ze swojej strony chciałem zgłosić kandydaturę Pana Franciszka Kurpanika. Chciałem 
równieŜ przypomnieć, ze w ostatniej kadencji klub opozycyjny nie był w Prezydium reprezentowany, pewne 
informacje o funkcjonowaniu tegoŜ Prezydium, informacje, które wydawały się istotne dla klubów spływały 
z pewnym opóźnieniem albo w ogóle do nas nie dochodziły, stąd taka propozycja, aby kaŜdy z klubów obecny 
na tej sali…rozumie, Ŝe funkcja Przewodniczącego  Rady Miasta jest symbolem koalicji pomiędzy dwoma 
ugrupowaniami, ale wiceprzewodnictwo w tych komisjach powinno naszym zdaniem spocząć na rękach kaŜdego 
z klubów. Dziękuję.” 
 
Franciszek Kurpanik- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Wojciech Piecha- Radny Miasta Rybnika: „ W imieniu radych Klubu Prawa i Sprawiedliwości zgłaszam 
kandydaturę Pana Radnego Stanisława Jaszczuka. Klika słów o kandydacie: 54 lata, prawnik z wykształcenia, 
zasiada w Radzie Miasta od 1998 roku, w latach 2006-2010 pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Miasta, 
takŜe uwaŜam, Ŝe ten wybór będzie jak najbardziej korzystny dla działania całej rady. Dziękuję.” 
 
Stanisław Jaszczuk- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Zygmunt Gajda- Radny Miasta Rybnika: „ Chciałem zgłosić kandydaturę Pana Jana Mury. Od początku lat 
90-tych jest bezpartyjnym działaczem samorządowym. Bez przerwy pracuje w Radzie Dzielnicy Boguszowice 
Stare. Przez 15 lat był Przewodniczącym Zarządu, obecnie jest Przewodniczącym Rady. Przez 4 kadencje 
pracuje w tej radzie, przez 2 kadencje pracował jako Wiceprzewodniczący Rady. Pełnił teŜ funkcję 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej. Dziękuję.” 
 
Jan Mura- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Jan Mura- Radny Miasta Rybnika: „ Proponuję kandydaturę Pana Kazimierza Salamona. Związany jest 
z samorządem od 1995 rok, słynne festyny i inne jeszcze spotkania „Smolnioków” na naszym terenie, dobrze 
znany mieszkańcom. W tej chwili jest to jego 3 kadencja. W pierwszej kadencji był Przewodniczącym Komisji 
Górnictwa, w drugiej kadencji był Wiceprzewodniczącym Rady Miasta. Dziękuję” 
 
Kazimierz Salamon- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika: „ Chciałem zapytać, czy szefowie klubów w jakiś sposób odnieśliby 
się do propozycji złoŜonej przez Platformę Obywatelską, jeŜeli chodzi o ilości tych przewodniczących?”  
 
Jan Mura- Radny Miasta Rybnika: „ Chcę tylko powiedzieć, Ŝe mamy dowolną ilość kandydatów, takŜe to 
wcale nie świadczy o tym, Ŝe wybieramy 3- osobowy skład wiceprzewodniczących. Wybory wskaŜą.” 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta zarządził 10 minut przerwy w celu przygotowania przez 
komisję skrutacyjną kart do głosowania. 
 
8. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
Po przerwie Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poprosił komisję skrutacyjną o  rozdanie kart 
do głosowania. Następnie poprosił radnych, aby pojedynczo podchodzili i  składali głosy do urny.  
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta zarządził 10 minut przerwy w celu przeliczenia przez 
komisję skrutacyjną głosów. 
 
Po przerwie Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta  wznowił obrady oraz poprosił 
Przewodniczącą komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
Krystyna Stokłosa- Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej:  „ Czytam protokół komisji skrutacyjnej 
z przeprowadzonego wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta odbytego w dniu 10 grudnia na sesji Rady 
Miasta. Komisja skrutacyjna wybrana na sesji Rady Miasta w składzie: 
Krystyna Stokłosa- przewodnicząca, 
Henryk Cebula- członek, 
Henryk Ryszka- członek.  
Liczba radnych obecnych na sesji- 25.  
Liczba wydanych kart do głosowania -25.  
Po otwarciu urny z glosami wyborczymi i ich przeliczeniu stwierdza się co następuje:  
ilość oddanych głosów-25  
ilość oddanych głosów waŜnych- 25 
ilość oddanych głosów niewaŜnych- 0 
Poszczególni kandydaci, zgłoszeni w sposób jawny otrzymali następującą ilość głosów: 
Jaszczuk Stanisław- 25 
Kurpanik Franciszek- 10 
Mura Jan-25 
Salamon Kazimierz- 15 
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Komisja skrutacyjna stwierdza, Ŝe kandydaci: 
Jaszczuk Stanisław, Mura Jan, Salamon Kazimierz otrzymali bezwzględną większość głosów, w obecności 
co najmniej połowy składu rady, w związku z czym wybrani zostali Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta 
Rybnika. Na tym protokół zakończono. Komisja skrutacyjna podpisała. Rybnik dnia 10 grudnia 2010r.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem przedstawionej uchwały:  /Głosowanie 9/ 
Za- 16 radnych 
Przeciw- 7 radnych 
Wstrzymał się- 2 radnych 
 
9. Ustalenie ilości i rodzaju stałych komisji Rady Miasta. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Ŝe  Rada Miasta Rybnika postanawia ustalić 
9 następujących stałych komisji : 
1)Komisję Finansów. 
2)Komisję Zdrowia i Pomocy Społecznej. 
3)Komisję Oświaty, Kultury i Sportu. 
4)Komisję Gospodarki Komunalnej. 
5)Komisję Przemysłu Górniczego, Ekologii i Rolnictwa. 
6)Komisję Samorządu i Bezpieczeństwa. 
7)Komisję Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej. 
8)Komisję Komunikacji i Transportu Zbiorowego. 
9)Komisję Rewizyjną. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 10/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 0  
 
10. Wybór Przewodniczących komisji Rady Miasta. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Finansów. 
 
Jan Mura- Wiceprzewodniczący Rady Miasta zaproponował kandydaturę Radnego Michała Chmielińskiego. 
 
Michał Chmieliński- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 11/ 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zgłosił kandydaturę Radnej Krystyny Stokłosa. Poinformował 
równieŜ, Ŝe Pani Stokłosa ma bardzo duŜe doświadczenie w branŜy bankowo- finansowej. 
 
Krystyna Stokłosa- Radna Miasta Rybnika wyraziła zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 12/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Finansów. 
  
/Głosowanie 11/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
/Głosowanie 12/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przewodniczącym Komisji Finansów został Radny Michał Chmieliński. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej. 
 
Jan Mura- Wiceprzewodniczący Rady Miasta zaproponował kandydaturę Pana Andrzej Oświecimskiego.  
 
Andrzej Oświecimski- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 13/ 
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Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zaproponował kandydaturę Pana Wojciecha Kiljańczyka.  
 
Wojciech Kilja ńczyk- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 14/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej. 
 
/Głosowanie 13/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
/Głosowanie 14/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przewodniczącym Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej został Pan Andrzej Oświecimski. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
Stanisław Jaszczuk- Wiceprzewodniczący Rady Miasta zgłosił kandydaturę  Pani Anny Gruszka.  
Poinformował, Ŝe Pani Anna Gruszka jest mgr inŜ. geologii Akademii Górniczo-Hutniczej w Krakowie, posiada 
takŜe wykształcenie pedagogiczne. Ukończyła równieŜ studia podyplomowe z informatyki na Uniwersytecie 
Śląskim oraz Zarządzanie Technologią Informacyjną i Komunikacyjną w oświacie na Politechnice 
Częstochowskiej. Jest nauczycielem dyplomowanym w Zespole Szkół Budowlanych w Rybniku. W zawodzie 
nauczyciela pracuje 24 lata. Posiadane wykształcenie oraz doświadczenie zawodowe pozwalają stwierdzić, Ŝe 
jest osobą kompetentna do objęcia funkcji Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
Anna Gruszka- Radna Miasta Rybnika wyraziła zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 15/ 
 
Franciszek Kurpanik- Radny Miasta Rybnika zaproponował kandydaturę Pana Piotra Kuczera.  
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 16/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
/Głosowanie 15/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
/Głosowanie 16/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu została Pani Anna Gruszka. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej. 
 
Jan Mura- Wiceprzewodniczący Rady Miasta zaproponował kandydaturę Pana Józefa Piontka. 
 
Józef Piontek- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 17/ 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zgłosił kandydaturę Pana Dariusza Laski. 
 
Dariusz Laska- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 18/ 
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Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej. 
 
/Głosowanie 17/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 9 radnych  
Wstrzymał się-  1 radny 
 
/Głosowanie 18/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 14 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 
 
Przewodniczącym Komisji Gospodarki Komunalnej został Pan Józef  Piontek. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Przemysłu Górniczego, Ekologii 
i Rolnictwa. 
 
Stanisław Jaszczuk- Wiceprzewodniczący Rady Miasta  zaproponował kandydaturę Pana Wojciecha Piechy.  
 
Wojciech Piecha- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 19/ 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Szafrańca. 
 
Krzysztof Szafraniec- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 20/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Przemysłu Górniczego, Ekologii 
i Rolnictwa. 
 
/Głosowanie 19/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 9 radnych  
Wstrzymał się-  1 radny 
 
/Głosowanie 20/ 
Za- 9 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 
 
Przewodniczącym Komisji Przemysłu Górniczego, Ekologii i Rolnictwa został Pan Wojciech Piecha. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa. 
 
Stanisław Jaszczuk –Wiceprzewodniczący Rady Miasta zgłosił kandydaturę Pana Henryka Cebuli. 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 21/ 
 
Piotr Kuczera - Radny Miasta Rybnika zgłosił kandydaturę Pana Szymona Musioła. 
 
Szymon Musioł - Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 22/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa. 
 
/Głosowanie 21/ 
Za- 14 radnych 
Przeciw- 9 radnych  
Wstrzymało się-  2 radnych 
 
/Głosowanie 22/ 
Za- 9 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 
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Przewodniczącym Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa został Pan Henryk Cebula. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności 
Gospodarczej. 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zgłosił kandydaturę Pana Franciszka Kurpanika. 
 
Franciszek Kurpanik- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 23/ 
 
Jan Mura- Wiceprzewodniczący Rady Miasta zaproponował kandydaturę Pana Zygmunta Gajdy. 
 
Zygmunt Gajda- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 24/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności 
Gospodarczej. 
 
/Głosowanie 23/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
/Głosowanie 24/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przewodniczącym Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej został Pan Zygmunt Gajda. 
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Komunikacji i Transportu Zbiorowego. 
 
Jan Mura- Wiceprzewodniczący Radny Miasta  zaproponował kandydaturę Pana Henryka Ryszki. 
 
Henryk Ryszka -  Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 25/ 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zgłosił kandydaturę Pana Bronisława Drabinioka. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 26/ 
 
Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Komunikacji i Transportu Zbiorowego. 
 
/Głosowanie 25/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
/Głosowanie 26/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przewodniczącym Komisji Komunikacji i Transportu Zbiorowego został Pan Henryk Ryszka. 
 
Wybór Przewodniczących Komisji Rady Miasta przedstawił się następująco: 
1)Komisja Finansów- Michał Chmieliński 
2)Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej- Andrzej Oświecimski 
3)Komisja Oświaty, Kultury i Sportu- Anna Gruszka 
4)Komisja Gospodarki Komunalnej- Józef Piontek 
5)Komisja Przemysłu Górniczego, Ekologii i Rolnictwa- Wojciech Piecha 
6)Komisja Samorządu i Bezpieczeństwa- Henryk Cebula 
7)Komisja Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej- Zygmunt Gajda 
8)Komisja Komunikacji i Transportu Zbiorowego- Henryk Ryszka 
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Przystąpiono do głosowania nad całością uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji Rady 
Miasta /Głosowanie 27/ 
Za- 15 radnych  
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
11. Ustalenie składów osobowych komisji Rady Miasta. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Ŝe zgodnie ze Statutem Miasta- radny 
powinien być członkiem minimum dwóch komisji, natomiast Statut nie wskazuje maksymalnej liczby Komisji, 
w której radny moŜe być członkiem. Poinformował równieŜ, Ŝe w sali 109 zostały wyłoŜone listy z nazwami 
komisji. Zarządził 20 minut przerwy w celu wpisywania się radnych do poszczególnych komisji. 
 
Skład osobowy Komisji Rady Miasta przedstawił się następująco: 
 
Komisja Finansów 
1. Michał Chmieliński - Przewodniczący 
2. Henryk Cebula 
3. Stanisław Jaszczuk 
4. Benedykt Kołodziejczyk 
5. Monika Krakowczyk - Piotrowska 
6. Piotr Kuczera 
7. Jan Mura 
8. Wojciech Piecha 
9. Józef Piontek 
10. Kazimierz Salamon 
11. Krystyna Stokłosa 
 
Przystąpiono do głosowania nad składem osobowym Komisji Finansów: /Głosowanie 28/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej 
1. Andrzej Oświecimski - Przewodniczący 
2. Jan Mura 
3. Leszek Kuśka 
4. Józef Piontek 
5. Wojciech Kiljańczyk 
6. Krystyna Stokłosa 
7. Anna Gruszka 
8. Szymon Musioł 
9. Józef Skrzypiec 
10. Michał Chmieliński 
11. Henryk Wilk 
 
Przystąpiono do głosowania nad składem osobowym Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej: /Głosowanie 29/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 
1. Anna Gruszka - Przewodnicząca 
2. Michał Chmieliński 
3. Zygmunt Gajda 
4. Stanisław Jaszczuk 
5. Wojciech Kiljańczyk 
6. Benedykt Kołodziejczyk 
7. Monika Krakowczyk - Piotrowska 
8. Piotr Kuczera 
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9. Leszek Kuśka 
10. Dariusz Laska 
11. Andrzej Oświecimski 
12. Józef Piontek 
13. Kazimierz Salamon 
14. Józef Skrzypiec 
15. Krzysztof Szafraniec 
16. Andrzej Wojaczek 
 
Przystąpiono do głosowania nad składem osobowym Komisji Oświaty, Kultury i Sportu: /Głosowanie 30/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
Komisja Gospodarki Komunalnej 
1. Józef Piontek - Przewodniczacy 
2. Franciszek Kurpanik 
3. Dariusz Laska 
4. Andrzej Oświecimski 
5. Kazimierz Salamon 
6. Henryk Wilk 
7. Andrzej Wojaczek 
 
Przystąpiono do głosowania nad składem osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej: /Głosowanie 31/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
Komisja Przemysłu Górniczego, Ekologii i Rolnictwa 
1. Wojciech Piecha - Przewodniczący 
2. Henryk Cebula 
3. Zygmunt Gajda 
4. Szymon Musioł 
5. Andrzej Oświecimski 
6. Henryk Ryszka 
7. Krzysztof Szafraniec 
8. Andrzej Wojaczek 
 
Przystąpiono do głosowania nad składem osobowym Komisji Przemysłu Górniczego, Ekologii i Rolnictwa: 
/Głosowanie 32/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
Komisja Samorządu i Bezpieczeństwa 
1. Henryk Cebula- Przewodniczący 
2. Michał Chmieliński 
3. Bronisław Drabiniok 
4. Stanisław Jaszczuk 
5. Monika Krakowczyk - Piotrowska 
6. Piotr Kuczera 
7. Franciszek Kurpanik 
8. Szymon Musioł 
9. Wojciech Piecha 
10. Józef Piontek 
11. Henryk Ryszka 
12. Józef Skrzypiec 
 
Przystąpiono do głosowania nad składem osobowym Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa: /Głosowanie 33/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
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Komisja Gospodarki Przestrzennej i Działalności Gospodarczej 
1. Zygmunt Gajda - Przewodniczący 
2. Henryk Cebula 
3. Bronisław Drabiniok 
4. Stanisław Jaszczuk 
5. Wojciech Kiljańczyk 
6. Benedykt Kołodziejczyk 
7. Piotr Kuczera 
8. Franciszek Kurpanik 
9. Dariusz Laska 
10. Wojciech Piecha 
11. Józef Piontek 
12. Henryk Ryszka 
13. Józef Skrzypiec 
14. Krystyna Stokłosa 
15. Henryk Wilk 
 
Przystąpiono do głosowania nad składem osobowym Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności 
Gospodarczej: /Głosowanie 34/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
Komisja Komunikacji i Transportu Zbiorowego 
1. Henryk Ryszka - Przewodniczący 
2. Bronisław Drabiniok 
3. Zygmunt Gajda 
4. Franciszek Kurpanik 
5. Andrzej Oświecimski 
6. Kazimierz Salamon 
7. Henryk Wilk 
8. Andrzej Wojaczek 
 
Przystąpiono do głosowania nad składem osobowym Komisji Komunikacji i Transportu Zbiorowego: 
/Głosowanie 35/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
Przystąpiono do głosowania nad całością uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady 
Miasta. /Głosowanie 36/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
12. Powołanie Komisji Rewizyjnej. 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Ŝe w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą 
radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów radnych, z wyjątkiem radnych pełniących funkcję 
Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących.  
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zaproponował kandydaturę Pani Moniki Krakowczyk- Piotrowskiej. 
 
Monika Krakowczyk Piotrowska – Radna Miasta Rybnika wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Henryk Wilk- Radny Miasta Rybnika  zaproponował kandydaturę Pana Leszka Kuśki. 
 
Leszek Kuśka – Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie.  
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Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika: „ Mam pytanie do Radcy Prawnego. Powiedzmy, Ŝe ustaliliśmy liczbę 
członków Komisji Rewizyjnej na 5 osób. Nikt tego nie przegłosował?! Nie padło teŜ takie pytanie czy są inne 
propozycje? Mam rozumieć, Ŝe później będziemy glosowali Przewodniczącego, a następnie poszczególnych 
członków, a na samym końcu całość uchwały?” 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta: „ Tak jest Panie Radny. Słuszna racja. Przepraszam 
najmocniej.” 
 
Krystyna Stokłosa- Radna Miasta Rybnika: „ Chciałabym wiedzieć, dlaczego Komisja Rewizyjna, która 
w zasadzie jest- powiedziałabym w mojej ocenie- najwaŜniejszą komisją w tym mieście. Liczy tylko 
5 członków? Natomiast inne komisje są bardzo liczne. Czy nie byłoby dobrze, Ŝeby przynajmniej 7 osób było 
w tej komisji?” 
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta: „ To przewiduje Statut.”  
 
Maurycy Motyka- Radca Prawny: „ Statut nie wprowadza ograniczenia w zakresie ilości członków Komisji 
Rewizyjnej. Zgodnie z §42 ust. 2 Statutu- liczebność komisji określa rada w uchwale o jej wyborze.” 
 
Krystyna Stokłosa- Radna Miasta Rybnika: „ Więc w związku z tym zgłaszam wniosek formalny. Czy by 
szanowna rada nie przegłosowała takiego wniosku, Ŝeby Komisja Rewizyjna liczyła 7 członków?” 
 
Przystąpiono do głosowania nad 5- osobowym składem Komisji Rewizyjnej. /Głosowanie 37/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
Przystąpiono do głosowania nad 7- osobowym składem Komisji Rewizyjnej. /Głosowanie 38/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
Andrzej Wojaczek- Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Ŝe Komisja Rewizyjna będzie liczyła 
5 członków razem z Przewodniczącym. 
 
Przystąpiono do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Monika Krakowczyk Piotrowska / Głosowanie 39/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
Leszek Kuśka /Głosowanie 40/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych  
Wstrzymał się- 0  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Ŝe Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej 
został Pan Leszek Kuśka.  
 
Przystąpiono do zgłaszania członków wchodzących w skład Komisji Rewizyjnej. 
 
Piotr Kuczera- Radny Miasta Rybnika zaproponował kandydaturę Pani Moniki Krakowczyk- Piotrowskiej, 
Pana Krzysztofa Szafrańca oraz Pani Krystyny Stokłosa. 
 
Monika Krakowczyk- Piotrowska- Radna Miasta Rybnika wyraziła zgodę na kandydowanie.  
/Głosowanie 41/ 
 
Krzysztof Szafraniec- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 42/ 
 
Krystyna Stokłosa- Radna Miasta Rybnika równieŜ wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 43/ 
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Stanisław Jaszczuk- Wiceprzewodniczący Rady Miasta zgłosił kandydaturę Pana Henryka Cebuli oraz Pana 
Wojciecha Piechy. 
 
Henryk Cebula- Radny Miasta Rybnika wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 44/ 
 
Wojciech Piecha – Radny Miasta Rybnika równieŜ wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 45/ 
 
Jan Mura- Wiceprzewodniczący Rady Miasta  zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Oświecimskiego. 
 
Andrzej Oświecimski- Radny Miasta Rybnika- wyraził zgodę na kandydowanie. /Głosowanie 46/ 
 
Przystąpiono do głosowania: /Głosowanie 41/ 
Za- 23 radnych 
Przeciw- 2 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przystąpiono do głosowania: /Głosowanie 42/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przystąpiono do głosowania: /Głosowanie 43/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przystąpiono do głosowania: /Głosowanie 44/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przystąpiono do głosowania: /Głosowanie 45/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przystąpiono do głosowania: /Głosowanie 46/ 
Za- 17 radnych 
Przeciw- 8 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
Przystąpiono do głosowania nad skład Komisji Rewizyjnej, który  przedstawiał się następująco:  
Leszek Kuśka - przewodniczący 
Monika Krakowczyk Piotrowska – członek  
Henryk Cebula – członek  
Wojciech Piecha – członek  
Andrzej Oświecimski – członek  
 
/Głosowanie 47/ 
Za – 15 radnych 
Przeciw - 10 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta zarządził 5 minut przerwy. 
 
13. Zmiana uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na rok 2011. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta Rybnika omówił projekt uchwały. 
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Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały /Głosowanie 48/ 
Za- 24 radnych  
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
14. Przyjęcie „Programu współpracy Miasta Rybnika z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na rok 2011" 
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Piotr Kuczera - Radny Miasta Rybnika: „ Z tego co wiem, ustawa obowiązuje od marca, a ja rozumie, Ŝe 
słuŜby prawne Wojewody plus słuŜby prawne Urzędu Miasta były w kontakcie i tą sprawę udało się tak późno 
wyjaśnić.” 
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta: „Program był przygotowany- tak jak powiedziałam, ale niestety on 
nie mógł trafić pod obrady, jako uchwała Rady Miasta, poniewaŜ jeszcze był szereg niejasności, które musiały 
być wyjaśniane, tak jak mówię tryby do ostatniego momentu były przygotowywane. Dwa dni przed sesją, która 
była  ostatnią sesją Rady Miasta wprowadziłam zresztą to Panowie, jak pamiętacie na tej ostatniej sesji Rady 
Miasta, ta uchwała konsultacyjna, w ślad za tym- zgodnie z obowiązującymi terminami wszystkie pozostałe, ale 
one juŜ nie były moŜliwe pod rządami poprzedniej rady.” 
 
Piotr Kuczera - Radny Miasta Rybnika: „ JeŜeli chodzi o nową ustawę zdaję się, Ŝe będzie problem z radą 
poŜytku publicznego, zdaje się, Ŝe naleŜałoby tą starą rozwiązać, albo przynajmniej pomyśleć nad tym, bo 
dochodzą takie głosy, Ŝe w świetle nowej ustawy właściwie sens działania tej starej ustawy jest w zawieszeniu.” 
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta: „JuŜ wyjaśniam Panie Radny. Zgodnie z nową ustawą Prezydent 
moŜe powołać, ale na konkretny wniosek, co najmniej dwóch organizacji. śadna organizacja nie złoŜyła tak 
owego wniosku, wobec powyŜszego, zgodnie z przepisami Pan Prezydent nie miał podstawy ku temu, aby radę 
poŜytku publicznego- tą  w myśl ustawy o której mówimy powołać. JeŜeli taki wniosek będzie złoŜony-nie ma 
problemu.” 
 
Piotr Kuczera - Radny Miasta Rybnika: „ Chciałem zapytać czy są tutaj zapisane jakieś kryteria oceny, jeŜeli 
chodzi  o ocenę poszczególnych projektów? Mam pytanie do sposobu tworzenia programu i przebiegu jego 
konsultacji? JeŜeli chodzi o te konsultacje, to czy nie warto by było wpisać jakiegoś konkretnego terminu na 
następny rok? Tzn. Ŝeby te organizacje pozarządowe wiedziały jaki termin obowiązuje w konsultacjach nowego 
programu na lata następne.” 
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta: „ To  było uwagą,  o ile dobrze pamiętam Stowarzyszenia CRIS, 
ja tą uwagę wyjaśniałam proszę Państwa, w programie nie moŜe być określonego trybu. Tryb konsultacji określa 
uchwała konsultacyjna i potem w ślad za tą uchwałą konsultacyjną jest zarządzenie Prezydenta. W programie nie 
moŜe być określonego trybu. Tryb konsultacji określa uchwała konsultacyjna i potem w ślad za tą uchwałą 
konsultacyjną jest zarządzenie Prezydenta, więc w programie, który obowiązuje na dany rok nie moŜe być 
przewidzianego trybu konsultacyjnego na rok następny, dlatego, Ŝe program obowiązuje na dany rok, czyli 
w roku 2010 rada uchwala program konsultacyjny na 2011, 2011/2012.” 
 
Piotr Kuczera - Radny Miasta Rybnika: „ Kilka organizacji pozarządowych właśnie mówiło, Ŝe jest problem 
właśnie z pewnymi terminami. Jak się juŜ dowiadują o pewnych konsultacjach, to przewaŜnie trochę za późno. 
Nie są się w stanie przygotować, być moŜe w jakieś zakładce, na stronie internetowej. Terminarz konsultacji 
miasto mogłoby przygotować, byłaby jasna relacja, ze jest taki termin.” 
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta: „ Jest zakładka organizacje pozarządowe i tego typu informacje- 
one się tam pojawiają. Niestety juŜ organizacje muszą śledzić tą zakładkę.” 
 
Wojciech Kilja ńczyk- Radny Miasta Rybnika: „  W jaki sposób organizacje pozarządowe mogły się zgłosić 
do tych konsultacji? Pani wymieniła pięć organizacji. Z tego, co wiem, to jest ich ponad 40 razy więcej- 
wg danych Centrum Rozwoju Inicjatyw Społecznych. Wiemy doskonale, ze zakres działalności tych organizacji 
jest róŜny. Czy uwaŜa Pani, Ŝe taki zakres konsultacji jest wystarczający?” 
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta: „ Sposób konsultowania został podjęty przez poprzednią radę 
w postaci uchwały. W ślad za tym poszło zarządzenie Prezydenta, takŜe zgodnie z uchwałą i ten tryb został 
uchwalony i podjęty. W ślad za tą uchwałą Pan Prezydent w Zarządzeniu określił czas i termin konsultacji, tak 
jak powiedziałam, w tym roku on jest specyficzny, ze względu na to jak wcześniej mówiłam program zgodnie 
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z ustawą powinien być uchwalony do 30 listopada, ze względów oczywistych nie został uchwalony, więc teraz 
ten okres konsultacyjny był nieco skrócony. Natomiast to, czy dana organizacja chce wziąć udział 
w konsultacjach, czy nie chce, no niestety nikt tej organizacji, tego podmiotu nie moŜe zmusić do tego, aby on 
brał udział w konsultacjach. Te podmioty, które śledziły, które są zainteresowane tworzeniem tego typu 
dokumentów, wnoszenia uwag do tego typu dokumentów złoŜył te uwagi i w terminie się zmieściły. Tutaj trzeba 
rozmawiać z organizacjami. Myślę, Ŝe te organizacje śledzą, będą śledzić tą zakładkę dla organizacji 
pozarządowych i wszelkie informacje, które dotyczą tych podmiotów- one się tam znajdują.” 
 
Bogusław Drabiniok- Radny Miasta Rybnika: „ Teraz mam uwagi do Pana Przewodniczącego. Panie 
Przewodniczący generalnie druga uchwała. Znowu powtarza się to co jest w poprzednich kadencjach. Na ostatni 
moment wkładamy uchwały do skrytek. Jesteśmy radnymi od 1 grudnia. Ja rozumie do 30 listopada miało to być 
gotowe, 2 grudnia mogło to się pojawić w skrytkach- byłoby 7 dni. Na dzień dzisiejszy zostały 2 dni. Po raz 
kolejny Pan- Panie Przewodniczący zgodził się, Pani Prezydent powiedziała przepraszam, ale Pan Panie 
Przewodniczący nie zareagował, to Pan Przewodniczący powinien przeprosić nas, Ŝe godzimy się procedować 
nad czymś i to drugą uchwałą, która dostaliśmy 24 godziny wcześniej.” 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta: „Dziękuję Panie Radny. JeŜeli Panu to sprawi 
przyjemność, to Pana przepraszam, ale nie było wiele czasu na to.” 
 
Leszek Kuśka – Radny Miasta Rybnika: „ Wysoka Rado, Pani Prezydent, przedstawiony tutaj program 
wymienia obszary i w tych obszarach jeszcze mamy pewne priorytety. Czy w tym programie współpracy 
znajduje się odzwierciedlenie zarejestrowanych na terenie miasta Rybnika tych organizacji pozarządowych 
i tych stowarzyszeń, czy obejmuje wszystkie te stowarzyszenia i ile tych stowarzyszeń działa na terenie miasta?  
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta: „ Co Pan ma na myśli? Czy program uwzględnia odzwierciedlenie 
organizacji? JeŜeli chodzi o rejestr organizacji? To rejestr to jest osobna sprawa i w programie nie moŜe mieć 
miejsca, natomiast nie mam pojęcia o co chodzi…?” 
 
Leszek Kuśka – Radny Miasta Rybnika: „ Mamy dziedziny, mamy obszary, czy to z zakresu pomocy 
społecznej, czy sportu itd. Czy znajdują się organizacje, które jakby są zarejestrowane, a nie potrafią skorzystać 
z tych obszarów i dziedzin, które tutaj zostały ujęte?” 
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta: „ To juŜ organizacja musi określić w jakim obszarze chce składać 
wniosek, czy ma pomysł na to, aby w jednym z tych obszarów aplikować o te środki. Tutaj ani Rada Miasta, ani 
Prezydent, ani nikt z nas nie jest w stanie uszczęśliwi ć kogoś na siłę poprzez to, Ŝe w programie wpisujemy 
organizacje. JeŜeli kaŜda organizacja wybierze sobie, Ŝe chce, potrafi i ma zapis statutowy- bo to jest przede 
wszystkim warunek, Ŝe moŜe realizować zdania w dziedzinie sportu, kultury, w dziedzinie alkoholu, narkomanii, 
pomocy społecznej, zdrowia itd. W kaŜdym z tych obszarów, to moŜe aplikować o te środki, poprzez złoŜenie 
wniosku w odpowiednim terminie.” 
 
Leszek Kuśka – Radny Miasta Rybnika: „ Przy złoŜeniu wniosków ubiegający się o dotacje jaki wkład 
własny, procentowy musi przedstawić dane stowarzyszenie, aby uzyskać i wpisać się w dany program?” 
 
Ewa Ryszka- Zastępca Prezydenta Miasta: „ Na chwilę obecną nie ma kryteriów procentowych. To będzie 
wszystko ogłoszone. Program nie uchwala, nie podejmuje kryteriów, ale w ostatnich latach nie było określonego 
kryterium procentowego. Kiedyś wiele lat temu, takie zapisy były, ale te szczegóły wszystkie, o które Pan w tej 
chwili pyta, to są w warunkach konkursu, które Pan Prezydent dopiero w kaŜdej z tych dziedzin będzie określał 
wartości, środki, które są w danym obszarze i kryteria, którymi kaŜe zdanie będzie się kierować.  
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Nawiązując do pierwszego pytania, wydaje mi się, Ŝe tutaj 
nastąpiło nieporozumienie, Panu Radnemu chodziło o to, czy te stowarzyszenia, które są na terenie naszego 
miasta i nasz program jest kompatybilny czy jest spójne? Jak najbardziej tak. Te obszary, które chcemy 
powierzyć poprzez zadania dla organizacji pozarządowych uwzględniały. TakŜe zapewniam, ze tutaj ten 
warunek jest spełniony.”  
 
Bogusław Drabiniok- Radny Miasta Rybnika: „ Chciałem zakończyć. Panie Przewodniczący, to proponuję 
zlikwidować § 16 pkt 2 i wtedy skończą się wasze kłopoty. Będziecie mogli uchwały wprowadzać na pniu.” 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta: „Widzę Panie Radny złośliwość z Pana wychodzi, nie 
wiem, co chce Pan przez to powiedzieć, ale myślę, Ŝe to co Pan powiedział, to Pan powiedział. Dziękuję.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 49/  
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Za- 24 radnych  
Przeciw- 0  
Wstrzymał się-1 radny 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta zaproponował uzupełnienie porządku obrad poprzez 
dodanie punktu 15 dot. ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Prezydenta Miasta Rybnika. 
 
Przystąpiono do głosowania za zmianą porządku obrad: /Głosowanie 50/ 
Za- 16 radnych  
Przeciw- 5 radnych  
Wstrzymał się- 4 radnych 
 
15. Ustalenie miesięcznego wynagrodzenia Prezydenta Miasta Rybnika. 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „ Czy dodatek funkcyjny teŜ jest  ustalony 
w maksymalnej wysokości?” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „ Mam pytanie do Pana Przewodniczącego, bo jesteśmy tutaj trochę 
zaskoczeni, a nie chciałbym jakieś większej debaty prowadzić nad pensją Prezydenta, za pracę naleŜy się płaca. 
Czy Pan Przewodniczący wiedział, Ŝe tego typu projekt uchwały będzie? na początku ? o godz. 16:00? Czy nie?” 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta: „Dowiedziałem się o tym, Ŝe musi taka uchwała być 
dopiero przed chwileczką, ze względu na to, Ŝe Pan Prezydent nie moŜe być bez wypłaty. Dlatego teŜ prosiłem 
Wysoką Radę, Ŝeby przyjąć ten projekt uchwały.” 
 
Franciszek Kurpanik – Radny Miasta Rybnika: „ Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Szanowni 
Radni. Temat nas trochę zaskoczył, jeŜeli chodzi o wynagrodzenie Pana Prezydenta, zresztą tak jak powiedział 
Radny Kuczera, jestem teŜ za tym, Ŝeby za pracę naleŜała się płaca. Natomiast patrząc załóŜmy tutaj na te 
wyliczenia, które są, to powiem tak: ja bym to zrobił inaczej. Trzeba by to sprawdzić jeszcze tak na 100%, ale 
z tych informacji, które mieliśmy do tej pory, to mamy tutaj taką niezgodność. Prezes PWiK, spółki z udziałem 
miasta w 96 czy 98% wynagrodzenie jego jest przynajmniej dwukrotnie wyŜsze od tego. Szanowni Państwo to 
jest chyba jakieś nieporozumienie. Ja myślę, albo podnieść Prezydentowi wynagrodzenie przynajmniej do 
wysokości wypłaty, którą otrzymuje Pan Prezes PWiK, albo doprowadzenie do sytuacji, Ŝeby była normalność. 
To jest chore, Ŝeby Prezydent Miasta zarabiał niŜ Prezes, w którym miasto ma prawie, Ŝe 100% udziałów. 
Myślę, Ŝe ta uchwała dzisiaj jest chora. Zastanówmy się nad tym. Tak jak mówię, za dobrą pracę naleŜy się 
sowite wynagrodzenie, więc ja to rozumie. Ale nie moŜe być tak, Ŝeby Prezes PWiK, który jest tylko Prezesem, 
a nie Prezydentem Miasta zarabiał tyle.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały: /Głosowanie 51/ 
Za- 15 radnych  
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 10 radnych 
  
16. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta: „ Zacznę od pism, które wpłynęły do Rady Miasta. 
W dniu 26 listopada br. wpłynęło pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 
stwierdzenia niewaŜności uchwały nr 801/LVI/2010 z dnia 20 października 2010 r. w sprawie zaciągnięcia 
poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na realizację zadania 
pn.: „Program Ograniczenia Niskiej Emisji dla Miasta Rybnika” – pismo jest do wglądu w Biurze Rady. 
Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach, zgodnie z obowiązującymi przepisami przedłoŜył 
Radzie Miasta publikację: „Ocena jakości środowiska w województwie śląskim w zakresie hałasu na podstawie 
badań monitoringowych i inspekcyjnych Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Katowicach oraz 
zarządców dróg i lotnisk w latach 2000-2009 oraz raport stanu środowiska w Województwie Śląskim w 2009 
roku. Publikacje te, dostępne są w Biurze Rady. Dodatkowo informuję, Ŝe sprawę przekaŜę odpowiedniej 
komisji branŜowej. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych Radzie Miasta zostało przedłoŜone Zarządzenie 
nr 549/2010 z dnia 12 listopada 2010 r. w sprawie projektów uchwał Rady Miasta Rybnika w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej, a takŜe budŜetowej na 2011 rok oraz uzasadnienie do projektu uchwały 
budŜetowej oraz materiały informacyjne określone w uchwale w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budŜetowej.  Wszystkie wymienione materiały są do wglądu w Biurze Rady. Chciałem Wysokiej Radzie 
przypomnieć o harmonogramie prac w komisjach branŜowych nad budŜetem w 2011 roku. Harmonogram został 
przekazany do skrytek radnych w dniu 2 grudnia. Chciałem jeszcze raz przypomnieć, Ŝe radny zobowiązany jest 
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do złoŜenia pierwszego oświadczenia majątkowego  w terminie 30 dni od dnia objęcia mandatu, tj. od dnia 
złoŜenia ślubowania. W materiałach na ostatniej sesji otrzymaliśmy informację dot. Składania oświadczeń 
majątkowych. JeŜeli ktoś z Państwa ma pytania dot. Oświadczeń majątkowych, po sesji do Waszej dyspozycji 
będzie Radca Prawny. Przeczytam proponowany przez mnie harmonogram posiedzeń komisji Rady Miasta: 
13 grudnia godz. 15:30 Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, 13 grudnia godz. 17:30 Komisja Przemysłu 
Górniczego, Ekologii i Górnictwa, 14 grudnia godz. 15:30- Komisja Gospodarki Przestrzennej i Działalności 
Gospodarczej, 14 grudnia godz. 17:30 – Komisja Gospodarki Komunalnej, 15 grudnia godz. 15:30- Komisja 
Zdrowia i Pomocy Społecznej,  15 grudnia godz. 17:30 -  Komisja Samorządu i Bezpieczeństwa, 16 grudnia 
godz. 15:30 – Komisja Komunikacji i Transportu Zbiorowego, 16 grudnia godz. 17:30 – Komisja Rewizyjna, 
17 grudnia godz. 11:00 – Komisja Finansów.” 
 
Benedykt Kołodziejczyk – Radny Miasta Rybnika: „ 16 listopada miało się odbyć posiedzenie Naczelnego 
Sądu Administracyjnego w sprawie naszej uchwały, którą podejmowaliśmy w sprawie utworzenia strefy 
ograniczonego uŜytkowania wokół drogi DK-78 Gliwickiej, Rybnickiej w Ochojcu. Czy jest wiadomo jaki 
wyrok zapadł w sprawie tej naszej uchwały?” 
 
Michał Śmigielski- Zastępca Prezydenta Miasta: „Naczelny Sąd Administracyjny stwierdził niewaŜność tej 
uchwały, natomiast na uzasadnienie jeszcze czekamy.” 
 
Maurycy Motyka – Radca Prawny: „Wojewódzki Sąd Administracyjny stwierdził niewaŜność tej uchwały, 
natomiast ten termin, który Pan Radny podaje, to był termin rozpoznania skargi kasacyjnej. Od tego wyroku, 
którą wniosła Rada Miasta skargę kasacyjną oddalono. W tej chwili czekamy na uzasadnienie Naczelnego Sądu 
Administracyjnego w tej sprawie.” 
 
Szymon Musioł – Radny Miasta Rybnika: „ Panie Prezydencie w jaki sposób zamierza Pan rozwiązać 
problem mieszkańców dzielnicy Gotartowice? Chodzi mi o mieszkańców ul. śorskiej – tego odcinka za 
lotniskiem, którzy teraz tym nowym bajpasem, który miasto śory teraz wybudowało do autostrady i do tej drogi 
regionalnej od maja będą odcięci od ruchu pieszego w ogóle, no i na pewno znaczne utrudnienia co do ruchu 
samochodowego w kierunku Rybnika?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Te rozmowy trwają od wielu miesięcy. Staramy się znaleźć 
takie rozwiązanie, które byłoby najbardziej do przyjęcia przez mieszkańców. Tam chodzi chyba o pięć czy 
siedem domów – jeŜeli dobrze pamiętam. Rozmowy trwają- trwają zbyt długo. Musi zapaść ostateczna decyzja. 
Na następnej sesji bardziej precyzyjnie Panu odpowiem.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „W Wspólnocie nr 47 jest taki artykuł na temat pierwszych 
oświadczeń majątkowych radnych. Z tego artykułu wynika, Ŝe do pierwszego składanego oświadczenia radni nie 
dołączają druków PIT, natomiast nas do tego zobligowano. Więc jak to jest? Dołączać czy nie?” 
 
Maurycy Motyka – Radca Prawny: „ Muszę przyznać- nie znam tego artykułu, natomiast w ustawie 
o samorządzie gminnym, nie ma rozróŜnienia na składane pierwsze oświadczenie, czy kolejne oświadczenia. 
Przepis stanowi, Ŝe do oświadczenia składamy deklarację. Prywatnie mogę powiedzieć, Ŝe rzeczywiście sensu 
większego nie ma składanie deklaracji PIT do pierwszego oświadczenia . Przepis mówi, Ŝe naleŜy dołączyć 
deklarację PIT.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „Tzn. Ŝe jeŜeli złoŜy się oświadczenie bez tych PITów, to ono 
jest niewaŜne?” 
 
Maurycy Motyka – Radca Prawny: „ Nie ma w ogóle pojęcia waŜności oświadczenia, czy niewaŜności. JeŜeli 
oświadczenie złoŜone jest niekompletne, to wtedy radny jest wzywany do jego uzupełnienia- do złoŜenia tego 
oświadczenia w komplecie.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „ Wysoka Rado, Panie Prezydencie. Jestem zniesmaczona, Ŝe 
Ŝadna osoba z radnych klubu PO nie była na tyle godna zaufania, Ŝeby wybrana została Przewodniczącym 
jakiejkolwiek komisji stałej tego miasta. To ma być otwarcie na współpracę ze wszystkimi radnymi? Nas 
równieŜ wybierali mieszkańcy tego miasta. Zaufali nam. Jest mi z tego tytułu bardzo przykro. Nie rozumie takiej 
polityki Szanownej Rady. Dziękuję.” 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „ Uzupełnię wypowiedź koleŜanki i stwierdzę, Ŝe dzisiaj stało 
się, iŜ PiS wchłonął BSR. Interesuje mnie tylko jedno: kto zamelduje Prezesowi w Warszawie, Ŝe PiS ogarnął 
cały Rybnik? Jak moŜe być drodzy Państwo, Ŝe 17% wyborców – bo tyle dostaliście głosów, 17% wyborców, 
które Wam zaufało, na pewno nie chciało, Ŝebyście rządzili w ten sposób. To jest konkretnie mowa do Pana 
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Prezydenta, bo to Pan był szefem komitetu, który zdobył drugie, pod względem ilości mandatów. 
Prawdopodobnie współpraca bez tej farsy, która dzisiaj się odbyła, tak samo by się odbywała w Radzie Miasta 
obojętnie w jaki sposób by to było. Dlatego uwaŜam, ze to co dzisiaj się stało, to pretenduje do miana nie 
powiem skandalu, ale mam propozycję Panie Przewodniczący: następne zebranie robimy wyjazdowe w Grodnie 
i tam zaprosimy Pana Łukaszenke. Niech się uczy od nas jak zagarniać władzę, mając mniejszość. To samo jest 
w Grodnie, gdzie jest większość Polaków, a rządzą Ukraińcy.” 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta: „ Podejrzewam Panie Radny, Ŝe Pan nie wie, co Pan 
mówi, a raport juŜ na pewno Pan zdał.” 
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „ Biorę na siebie ten cięŜki obowiązek 
zameldowania Prezesowi. Współczuję Panu, bo Pan teŜ będzie musiał swojemu złoŜyć meldunek.” 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „ Mam pytanie odnośnie lodowiska. Dlaczego koszt jednego 
wjazdu jest 4zł i 3zł? UwaŜam, iŜ dla ogółu społeczeństwa godzina ślizgania się za 4 zł plus wynajem- nawet nie 
wiem za ile łyŜew, jest to wygórowana cena. Mam propozycję, Ŝeby w tej kadencji Komisja Zdrowia i Pomocy 
Społecznej zajęła się problem rodzin wielodzietnych. Moją propozycją byłoby aŜeby wszystkie rodziny 
wielodzietne, tak jak inne miast od trzech i więcej dzieci były objęte tym programem, Ŝeby miasto wprowadziło 
zniŜkę, która umoŜliwiałaby rodzinom wielodzietnym wejście na czy to basen, czy to lodowisko, zawsze za 
przysłowiową złotówkę. Tak robi cały świat, oprócz Rybnika. Kiedy odbędzie się rozprawa, którą Pan zgłosił do 
sądu o eksmisję Signum-Magnum? Z tego co mi wiadomo, to prawdopodobnie nastąpi to jeszcze w tym 
miesiącu.  Tym niewtajemniczonym muszę powiedzieć, iŜ rada w 2004 roku wprowadziła 23 grudnia zrobiła 
prezent dzieciom w Signum- Magnum, iŜ ich wyeksmitowała. Chciałbym, Ŝeby Pan Prezydent całej nowej 
radzie powiedział na czym sprawa polega i kiedy zostania ta sprawa definitywnie zamknięta?” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Sprawa Signum – Magnum ciągnie się od niepamiętnych 
czasów. Nie jestem w stanie nawet określić ile lat to trwa. Kiedy sprawa zostanie rozstrzygnięta? To naleŜałoby 
raczej zapytać inne ograny, niŜ Prezydenta Miasta, czyli organy sądownicze, bo tam prowadzona jest sprawa. 
Trudno mi powiedzieć kiedy zapadnie rozstrzygnięcie. Odpowiadając Panu radnemu na pierwszą część pytania, 
gdzie Pan się do mnie zwracał i moŜe teŜ Pani Radna Krystyna Stokłosa, ja chciałem Państwu wyraźnie 
powiedzieć  przypomnieć jeszcze raz, Ŝe tak jak tutaj siedzimy w tym pomieszczeniu są dwa organy: jest organ 
Prezydent Miasta i drugi organ: Rada Miasta. Decyzje są podejmowane adekwatnie do swojej kompetencji przez 
radę i adekwatnie przez Prezydenta Miasta. TakŜe proszę tutaj tych funkcji nie mieszać.” 
 
Monika Krakowczyk- Piotrowska- Radna Miasta Rybnika: „ Czy moŜemy spodziewać się, Ŝe ta rada będzie 
mogła pracować i będziemy otrzymywać materiały na sesję, zgodnie z § 16 Statutu Miasta, co najmniej 7 dni 
przed terminem sesji?” 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta zapewnił, Ŝe na pewno tak będzie. 
 
Michał Chmieliński- Radny Miasta Rybnika: „ W nawiązaniu do wypowiedzi Pana Radnego Drabinioka 
chciałem zaproponować, zresztą sam tego dopilnuję, Ŝeby przyjść do Zebrzydowic do szkoły, przekazać 
informację nauczycielom, Pani Dyrektor, Ŝe lodowisko jest dostępne za darmo dla dzieci w okresie od godz. 
8:00 do 15:00, takŜe zapraszam naprawdę i proszę te informacje przekazać wszystkim.” 
 
Piotr Kuczera – Radny Miasta Rybnika: „ W momencie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta, gdy 
się kształtowało to Prezydium zaproponowałem, aby pokusić się o coś, co być moŜe nie jest ekstraligą polskich 
miast, po prostu jest standardem w wielu polskich miastach, Ŝeby największy klub i radni, którzy uzyskali 
bardzo duŜe poparcie wśród Rybniczan w sposób symboliczny byli w tym Prezydium reprezentowani. Teraz z 
wielkim Ŝalem mogę powiedzieć, Ŝe niestety tak się nie stało, zwycięŜyła chłodna taktyka polityczna i mogę 
powiedzieć tylko, Ŝe Ŝałuję, Ŝe tak się stało. Teraz zwracam się do lidera BSR- Prezydenta Miasta Rybnika 
jednocześnie, który wczoraj zapowiedział bardzo ładnie, Ŝe prezydentura będzie prezydenturą współpracy i 
dialogu. Chciałem się zapytać lidera BSR, jak sobie wyobraŜa współpracę, gdy nawet na poziomie pewnych 
symboli, a takim symbolem byłoby uczestnictwo największego klubu w Prezydium tej rady, zakładam, ze lider 
ma jakiś wpływ na członków BSR. Chciałem się zapytać, jak mamy sobie wyobraŜać tą współpracę i dialog? 
Kolejne zdanie wczorajszego orędzia, Ŝe drzwi mojego gabinetu będą dla Państwa otwarte, no dzisiaj brzmią co 
najmniej dziwnie. Jeszcze raz wyraŜam Ŝal, Ŝe tak się po prostu stało.” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ W strukturach, jak w strukturach partyjnych, w strukturach 
stowarzyszenia jest przewodniczący partii, jest przewodniczący stowarzyszenia, a tutaj w radzie mamy 
przewodniczącego klubu radnych, takŜe to są dwie róŜne funkcje, ja tutaj nie chcę mieszać tych funkcji i nie 
chce wchodzić w kompetencje szefa klubu, którym jest Pan Jan Mura. Mam taką nadzieję, Ŝe te zapowiedzi, 
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które Panowie składaliście w czasie kampanii wyborczej- być moŜe to jest aktualne, Ŝe chcecie uzyskać 
większość w tej radzie i mówiąc bardzo brutalnie pozyskać trzech radnych z tej ekipy, która wzięła 
odpowiedzialność za miasto i przechylić szale większości na swoją rzecz. PrzecieŜ to Panowie zapowiadaliście 
rozbicie BSR, po to, Ŝeby mieć 13 radnych. JeŜeli rozmawiamy o rozwiązaniach etycznych, moralnych, to ja 
proponuję, Ŝeby kaŜdy uderzył się w swoją pierś, a najlepiej, Ŝeby kaŜdy sądził wg siebie, wg swojego 
postępowania, a nie patrzał i nie wskazywał palca na kolegę.” 
 
Krystyna Stokłosa – Radna Miasta Rybnika: „ Panie Prezydencie, ja wiem, Ŝe Pan mnie sympatią nie darzy 
i ma Pan do tego prawo, ale ja poruszając temat obsadzenia Przewodniczących komisji stałych Rady Miasta, nie 
zwracałam się do Pana, tylko do Pana Przewodniczącego Rady i do wszystkich radnych. Dziękuję.” 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika: „ JeŜeli ktoś chciałby mówić o etyce, to na pewno nie Pan, 
Panie Prezydencie. Wiem, jakie było podejście Pana w poprzedniej radzie i dlatego swoje zdanie utrzymuje. 
W Rybniku zadziałała piąta kolumna PiSu. Dziękuję.” 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta: „ Powtarzam, to co powiedziałem przed chwileczką 
Panie Radny, Pan nawet nie wie, co Pan mówi.” 
 
Leszek Kuśka- Radny Miasta Rybnika: „ W związku z tym, Ŝe mamy piękne baseny, mamy teŜ lodowisko, 
rozpoczęła się teŜ piękna zima, śnieŜna, czy moŜna byłoby w pewnych dzielnicach urządzić bezpieczne górki 
saneczkowe dla dzieci, Ŝeby w tym okresie zimowy i ferii zimowych mogły korzystać dobrowolnie z górek 
saneczkowych. Zrobić tą frajdę i uciechę tym najmniejszym, a takŜe rodzicom i dziadkom. Dziękuję.” 
 
Adam Fudali – Prezydent Miasta Rybnika: „ Czekamy na lokalnych liderów. Bardzo chętnie włączymy się 
z naszymi słuŜbami komunalnymi. To co jest w dzielnicach moŜliwe, a topografia ternu, układ jest bardzo róŜny, 
jeŜeli byłyby to niewielkie nakłady, jak najbardziej. Oprócz tego lodowiska, które mamy naprzeciw Dworca 
Komunikacji Miejskiej, w tamtym roku było organizowane i to w wielu miejscach lodowiska, na tej części 
infrastruktury przyszkolnej, gdzie to było moŜliwe i wszystkich chętnych zachęcam, to jest po prostu moŜliwe 
do zrobienia. To nie musi być jedno lodowisko, wielkie wysiłki organizacyjne, ani koszty, które trzeba ponieść, 
Ŝeby równieŜ takie lodowisko w łatwy sposób moŜna było zrobić w dzielnicy, udostępnić dla najmłodszych 
mieszkańców.” 
 
Stanisław Jaszczuk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta: „ Nawiązując do Pana Drabiniok, bo nie sposób 
zostawić go bez komentarza, z przykrością to robię, bo piąta kolumna, to się kojarzy ludziom dosyć nieciekawie, 
szczególnie w tym kraju. Panie Radny Drabiniok w poprzedniej kadencji dawał Pan tu popisy róŜnego rodzaju, 
ja przyznam, Ŝe większość to nas wprawiała w rozbawienie, ale nie wszystkie, natomiast do kaŜdej Pana 
wypowiedzi potrzebny był tłumacz, bo nie wiadomo o co chodziło, tak samo będę zobowiązany, jeŜeli Pan 
wytłumaczy mi co to znaczy piąta kolumna PiSu, bo dalej nie wiem. Wie Pan, Pan mówi, co Pan wie, tylko, ze 
Pan nie wie, co Pan mówi.” 
 
Józef Skrzypiec – Radny Miasta Rybnika: „ Zapraszam na tor saneczkowy na Wiśniowiec. JuŜ w tym roku się 
sprawdził, bardzo duŜo dzieci było. Byłem zdziwiony, Ŝe  5 grudnia było  tam tyle  dzieci. Jak ktoś nie wie, 
gdzie jest Wiśniowiec, tj. on przy ulicy Gliwickiej, naprzeciw stadionu MOSIRu. Jest jeszcze górka zjazdowa na 
Grzybówce. Dziękuję.” 
 
Michał Chmieliński- Radny Miasta Rybnika: „ Nawiązując do wątku zimowego i warunków zimowych, 
kolega zaproponował bezpieczne górki, ja w pewnym momencie teŜ zainicjowałem taki pomysł, Ŝeby wytyczyć 
trasy do biegania na nartach, jest to jak najbardziej realne, bez większych generalnie nakładów miasta, trzeba po 
prostu tylko wykazać jakąś aktywność samorządową, albo jeśli Państwo macie pomysłu jak to zrobić, bardzo 
chętnie proszę się zgłosić do mnie, będziemy mogli wspólnie coś zrobić. Miałem taki pomysł, Ŝeby takie trasy 
narciarskie wytyczyć śladami ścieŜek rowerowych w kierunku Rud, w kierunku Stodół. JeŜeli Państwo chcecie 
coś zrobić, to moŜemy razem coś zaproponować mieszkańcom. Dziękuję.” 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 19:25 zamknął obrady sesji Rady Miasta. 
 
Protokołowała Ksenia Hałacz. 
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Wyniki głosowań: 
 
/Głosowanie 1/ 
Za- 22 radnych  
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1. Henryk Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
5. Anna Gruszka, PiS, Za 
6. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
8. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
9. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
10. Piotr Kuczera, PO, Za 
11. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
12. Leszek Kuśka, SR2010, Za 
13. Dariusz Laska, PO, Za 
14. Jan Mura, BSR, Za 
15. Szymon Musioł, PO, Za 
16. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
17. Józef Piontek, BSR, Za 
18. Henryk Ryszka, BSR, Za 
19. Krystyna Stokłosa, PO, Za 
20. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
21. Henryk Wilk, BSR, Za 
22. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 2/ 
Za- 22 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
5. Anna Gruszka, PiS, Za 
6. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
8. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
9. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
10. Piotr Kuczera, PO, Za 
11. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
12. Leszek Kuska, SR2010, Za 
13. Dariusz Laska, PO, Za 
14. Jan Mura, BSR, Za 
15. Szymon Musioł, PO, Za 
16. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
17. Józef Piontek ,BSR, Za 
18. Henryk Ryszka, BSR, Za 
19. Krystyna Stokłosa, PO, Za 
20. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
21. Henryk Wilk, BSR, Za 
22. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 3/ 
Za- 21 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 1 radny  
 
1. Henryk Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
5. Anna Gruszka, PiS, Za 
6. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
8. Wojciech Kiljańczyk, PO, Wstrzymał się 
9. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
10. Piotr Kuczera, PO, Za 
11. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
12. Leszek Kuska, SR2010, Za 
13. Dariusz Laska, PO, Za 
14. Jan Mura, BSR, Za 
15. Szymon Musioł, PO, Za 
16. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
17. Józef Piontek, BSR, Za 
18. Henryk Ryszka, BSR, Za 
19. Krystyna Stokłosa, PO, Za 
20. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
21. Henryk Wilk, BSR, Za 
22. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 4/ 
1.Henryk  Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda ,BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Za 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 5/ 
Za- 23 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymało się- 2 radnych 
 
1. Henryk Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Za 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef  Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk  Ryszka, BSR, Wstrzymał się 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Wstrzymała się 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 6/ 
Za- 24 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 1 radny 
 
1. Henryk Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Za 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef  Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk  Ryszka, BSR, Wstrzymał się 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 7/ 
Za- 23 radnych 
Przeciw- 0  
Wstrzymało się-  2 radnych 
 
1. Henryk Cebula, PiS, Wstrzymał się 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Za 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef  Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Wstrzymała się 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 8/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0 
 
1. Henryk Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Za 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef  Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 9/ 
Za- 16 radnych 
Przeciw- 7 radnych 
Wstrzymał się- 2 radnych 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3.Bronisław Drabiniok, PO, Przeciw 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk ,PO, Przeciw 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Przeciw 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Wstrzymała się 
11. Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13. Leszek Kuśka, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Wstrzymał się 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Przeciw 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej  Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 10/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0 
 
1. Henryk Cebula, PiS, Za 
2. Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Za 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef  Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Za 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 11/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Przeciw 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Przeciw 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Przeciw 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11. Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13. Leszek  Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Przeciw 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Przeciw 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
 
/Głosowanie 12/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michał Chmieliński, BSR, Przeciw 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Przeciw 
6. Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Przeciw 
16. Szymon Musiol, PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18. Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19. Jozef Piontek, BSR, Przeciw 
20. Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21. Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22. Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23. Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Przeciw 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
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/Głosowanie 13/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Przeciw 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Przeciw 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Przeciw 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11. Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13. Leszek  Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Przeciw 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Przeciw 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
 
/Głosowanie 14/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michał Chmieliński, BSR, Przeciw 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Przeciw 
6. Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Przeciw 
16. Szymon Musiol, PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18. Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19. Jozef Piontek, BSR, Przeciw 
20. Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21. Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22. Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23. Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Przeciw 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
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/Głosowanie 15/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michał Chmieliński, BSR, Za 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Przeciw 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6. Anna Gruszka, PiS, Za 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Za 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Przeciw 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Przeciw 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11. Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13. Leszek  Kuska, SR2010, Za 
14. Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15. Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musioł, PO, Przeciw 
17. Andrzej Oświecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Józef Piontek, BSR, Za 
20. Józef Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stokłosa, PO, Przeciw 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
 
/Głosowanie 16/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michał Chmieliński, BSR, Przeciw 
3. Bronisław Drabiniok, PO, Za 
4. Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5. Zygmunt Gajda, BSR, Przeciw 
6. Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7. Stanisław Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8. Benedykt Kołodziejczyk, PO, Za 
9. Wojciech Kiljańczyk, PO, Za 
10. M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11. Piotr Kuczera, PO, Za 
12. Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13. Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14. Dariusz Laska, PO, Za 
15. Jan Mura, BSR, Przeciw 
16. Szymon Musiol, PO, Za 
17. Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18. Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19. Jozef Piontek, BSR, Przeciw 
20. Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21. Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22. Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23. Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24. Henryk Wilk, BSR, Przeciw 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
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/Głosowanie 17/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 9 radnych  
Wstrzymał się-  1 radny 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Wstrzymał się 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16. Szymon Musiol, PO, Przeciw 
17. Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18. Wojciech Piecha, PiS, Za 
19. Jozef  Piontek, BSR, Za 
20. Jozef Skrzypiec, BSR, Za 
21. Henryk Ryszka, BSR, Za 
22. Krystyna Stoklosa, PO, Przeciw 
23. Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24. Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
 
/Głosowanie 18/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 14 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Przeciw 
2. Michal Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr  Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek  Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz Laska, PO, Wstrzymał się 
15.Jan Mura, BSR, Przeciw 
16. Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef  Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Przeciw 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Przeciw 
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/Głosowanie 19/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 9 radnych  
Wstrzymał się-  1 radny 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz  Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda,BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech  Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Wstrzymał się 
24.Henryk  Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 20/ 
Za- 9 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 
 
1.Henryk  Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw  Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Przeciw 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Wstrzymał się 
24.Henryk Wilk,BSR, Przeciw 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
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/Głosowanie 21/ 
Za- 14 radnych 
Przeciw- 9 radnych  
Wstrzymało się-  2 radnych 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Wstrzymał się 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt  Gajda,BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon  Musiol, PO, Wstrzymał się 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof  Szafraniec,PO, Przeciw 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 22/ 
Za- 9 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 
 
1.Henryk Cebula,PiS,Przeciw 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna  Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan  Mura, BSR, Przeciw 
16.Szymon Musiol, PO, Wstrzymał się 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef  Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Przeciw 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
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/Głosowanie 23/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michal Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz Laska, PO, Za 
15.Jan  Mura, BSR, Przeciw 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Przeciw 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
 
/Głosowanie 24/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3. Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz  Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw  Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech  Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR,Za 
18.Wojciech  Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25. Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 25/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz  Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 26/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michal Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek  Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Przeciw 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef  Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Przeciw 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
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/Głosowanie 27/ 
Za- 15 radnych  
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Przeciw 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 28/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz  Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 29/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan  Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 30/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Za 
15.Jan  Mura, BSR, Za 
16.Szymon  Musiol, PO, Za 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 31/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr  Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 32/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon  Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 33/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr  Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef Piontek, BSR, Za 
20.Jozef Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 34/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska,SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 35/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska,SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 36/ 
Za- 25 radnych 
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska,SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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 /Głosowanie 37/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw  Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech  Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz  Laska, PO, Przeciw 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech  Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk  Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
 
/Głosowanie 38/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw  Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna  Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech  Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr  Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Przeciw 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech  Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef  Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef   Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk  Wilk, BSR, Przeciw 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Przeciw 
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/ Głosowanie 39/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych  
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk  Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw  Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna  Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan  Mura, BSR, Przeciw 
16.Szymon  Musiol, PO, Za 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef  Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Przeciw 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Przeciw 
 
/Głosowanie 40/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych  
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw  Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw  Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech  Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr  Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Przeciw 
15.Jan  Mura, BSR, Za 
16.Szymon  Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech  Piecha, PiS, Za 
19.Jozef   Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk  Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 41/ 
Za- 23 radnych 
Przeciw- 2 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk  Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw  Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz  Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk,PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Przeciw 
 
 /Głosowanie 42/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz  Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw  Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan  Mura, BSR, Przeciw 
16.Szymon  Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef  Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk  Wilk, BSR, Przeciw 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
 



Rada Miasta Rybnika  42/46 
 DDM 9000® 

/Głosowanie 43/ 
Za- 10 radnych 
Przeciw- 15 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk  Cebula, PiS, Przeciw 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Przeciw 
3.Bronislaw  Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Przeciw 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Przeciw 
6.Anna Gruszka, PiS, Przeciw 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Przeciw 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr  Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Przeciw 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan  Mura, BSR, Przeciw 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Przeciw 
18.Wojciech  Piecha, PiS, Przeciw 
19.Jozef  Piontek, BSR, Przeciw 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Przeciw 
21.Henryk Ryszka, BSR, Przeciw 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk  Wilk, BSR, Przeciw 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Przeciw 
 
/Głosowanie 44/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw  Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek  Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15.Jan  Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech  Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk  Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 45/ 
Za- 15 radnych 
Przeciw- 10 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk  Cebula, PiS, Za 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw  Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech  Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek  Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Przeciw 
15.Jan  Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej  Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk  Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 46/ 
Za- 17 radnych 
Przeciw- 8 radnych 
Wstrzymał się- 0 
 
1.Henryk  Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt  Gajda, BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek  Kuska,SR2010,Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan  Mura, BSR, Za 
16.Szymon  Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech  Piecha, PiS, Za 
19.Jozef   Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk  Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 47/ 
Za – 15 radnych 
Przeciw - 10 radnych 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk  Cebula, PiS, Za 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Przeciw 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Przeciw 
11.Piotr  Kuczera, PO, Przeciw 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Przeciw 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Przeciw 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon  Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Przeciw 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej  Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 48/ 
Za- 24 radnych  
Przeciw- 0 
Wstrzymał się- 0  
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Za 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Szymon  Musiol, PO, Za 
16.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
17.Wojciech Piecha, PiS, Za 
18.Jozef  Piontek, BSR, Za 
19.Jozef Skrzypiec, BSR, Za 
20.Henryk Ryszka, BSR, Za 
21.Krystyna  Stoklosa, PO, Za 
22.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
23.Henryk  Wilk, BSR, Za 
24.Andrzej  Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 49/  
Za- 24 radnych  
Przeciw- 0  
Wstrzymał się-1 radny 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Wstrzymał się 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Za 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Za 
11.Piotr Kuczera, PO, Za 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Za 
13.Leszek Kuska,SR2010, Za 
14.Dariusz  Laska, PO, Za 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Za 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Za 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Za 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
/Głosowanie 50/ 
Za- 16 radnych  
Przeciw- 5 radnych  
Wstrzymał się- 4 radnych 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal  Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw Drabiniok, PO, Przeciw 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna  Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt Kolodziejczyk, PO, Przeciw 
9.Wojciech Kiljanczyk, PO, Za 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Wstrzymał się 
11.Piotr  Kuczera, PO, Wstrzymał się 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Wstrzymał się 
13.Leszek Kuska,SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Przeciw 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon  Musiol, PO, Przeciw 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna Stoklosa, PO, Wstrzymała się 
23.Krzysztof Szafraniec, PO, Przeciw 
24.Henryk Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
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/Głosowanie 51/ 
Za- 15 radnych  
Przeciw- 0  
Wstrzymał się- 10 radnych 
 
1.Henryk Cebula, PiS, Za 
2.Michal Chmielinski, BSR, Za 
3.Bronislaw  Drabiniok, PO, Wstrzymał się 
4.Kazimierz Salamon, BSR, Za 
5.Zygmunt Gajda, BSR, Za 
6.Anna Gruszka, PiS, Za 
7.Stanislaw Jaszczuk, PiS, Za 
8.Benedykt  Kolodziejczyk, PO, Wstrzymał się 
9.Wojciech  Kiljanczyk, PO, Wstrzymał się 
10.M. Krakowczyk- Piotrowska, PO, Wstrzymał się 
11.Piotr Kuczera, PO, Wstrzymał się 
12.Franciszek Kurpanik, PO, Wstrzymał się 
13.Leszek Kuska, SR2010, Za 
14.Dariusz Laska, PO, Wstrzymał się 
15.Jan Mura, BSR, Za 
16.Szymon Musiol, PO, Wstrzymał się 
17.Andrzej Oswiecimski, BSR, Za 
18.Wojciech Piecha, PiS, Za 
19.Jozef  Piontek, BSR, Za 
20.Jozef  Skrzypiec, BSR, Za 
21.Henryk  Ryszka, BSR, Za 
22.Krystyna  Stoklosa, PO, Wstrzymała się 
23.Krzysztof  Szafraniec, PO, Wstrzymał się  
24.Henryk  Wilk, BSR, Za 
25.Andrzej Wojaczek, PiS, Za 
 
 
 
 


